

အတွဲ 30

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့ မင်္ဂလာပါ

အားလုံးအတွက် အကျိုးပြုသော ရက်သတ္တပတ် ဖြစ်ပါလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ မတ်လကုန်ခါနီးသို့ ကျွန်ုပ်တို့ ရောက်ရှိတော့မည်ဖြစ်သည့်အလျောက် အောင်မြင်သော ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်းအတွက် သေချာစေရန် လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) ၏ တိုးတက်မှုကို ချီးကျူးဂုဏ်ပြုပါသည်။ နှစ်မျိုးစပ် လေ့လာသင်ယူမှုသို့ ကူးပြောင်းမှုတွင် တတ်နိုင်သမျှ ချောမွေ့လွယ်ကူအောင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသော ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဆရာမများ နှင့် ဝန်ထမ်းများတို့အား ဂုဏ်ယူပါသည်။

လာမည့် မတ်လ 29 ရက်နေ့တွင် အတန်းအဆင့်များ (တပည့်တပန်းအဖွဲ့ A & B) အားလုံးကို ကျန်နေသည့် ကျောင်းစာသင်နှစ်ကာလအတွက် အဆောက်အအုံထိပြန်သွားခြင်းသို့ ကူးပြောင်းမည်ဖြစ်ပါသည်။ လာမည့် ယခု ကူးပြောင်းမှုအတွက် ဘေးကင်းလုံခြုံပြီး အောင်မြင်သော ကူးပြောင်းမှုဖြစ်စေရန် အားလုံးက မိမိတို့၏အပိုင်းကို ဆောင်ရွက်ကြလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ် ယုံကြည်ပါသည်။

CDC လမ်းညွှန် အသစ်

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းများအားဆက်လက်ပြီး ဘေးကင်းလုံခြုံမှုရှိစေရန် နှင့် ရောဂါကူးစက်မှုအား လျော့ချရန် အောက်ပါ ရောဂါထိန်းချုပ်ရေး နှင့် တားဆီးကာကွယ်ရေး စင်တာ (CDC) မှ လမ်းညွှန်ချက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ သတိရ လိုက်နာဆောင်ရွက် သင့်ပါသည်။ စာသင်ခန်းများထဲတွင် ကျောင်းသားများအကြား ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အကွာအဝေးခြားနေခြင်း အပေါ် နောက်ဆုံးရ သိပ္ပံပညာနှင့် ထင်ဟပ်မှုဖြစ်စေရန်အတွက် CDC မှ ၎င်း၏ K-12 ကျောင်း လမ်းညွှန်ချက်ကို ပြုပြင်မွမ်းမံထားသည်။ ကျောင်းသားများသည် စာသင်ခန်းထဲတွင် ကမ္ဘာတစ်လွှားသတ်မှတ် နှာခေါင်းစည်း တပ်ဆင်ခြင်းနှင့်အတူ အနည်းဆုံး 3 ပေ အကွာအဝေး ခြားနေသည့် အနေအထားဖြင့် ထိန်းသိမ်းနေရန် CDC မှ ယခု အကြံပေးတိုက်တွန်းပါသည်။

ကျွန်ုပ် အမြဲတမ်း ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်းပင် ကျွန်ုပ်တို့ အဆောက်အအုံများထဲတွင် လူတိုင်း၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုအား သေချာစေရန်အတွက် DCSD သည် CDC မှ အကြံပြု ထားသည့် သိပ္ပံပညာနှင့် ရောဂါထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာများကို လိုက်နာမည် ဖြစ်သည်။ နွေဦးရာသီ နီးကပ်လာသည်နှင့်အမျှ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဆရာမများ၊ ဝန်ထမ်း များနှင့် မိသားစုများတို့အား အဆောက်အအုံမှ ကျွန်ုပ်တို့ ဝေးကွာနေစဉ်ကာလ အတွင်း၌ ရောဂါထိန်းချုပ် လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာများကို ဆက်လက် လိုက်နာဆောင်ရွက်သွား ပါရန် ကျွန်ုပ် တိုက်တွန်း နှိုးဆော်လိုပါသည်။ DeKalb ကောင်တီ အသိုင်းအဝိုင်းထဲတွင် COVID-19 ရောဂါအရေအတွက် လျော့ချရေး အတွက် လူတိုင်းက မိမိတို့အပိုင်းမှနေ ကူညီဆောင်ရွက်ကြပါလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။

COVID-19 ကာကွယ်ဆေး

ခရိုင်မှ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းများ ဆက်လက် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုရှိစေရန် နှင့် CDC မှ ရောဂါထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာများကို လိုက်နာခြင်းဖြင့် ရောဂါကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုအား လျော့ချစေရန်အတွက် ဆောင်ရွက်နေစဉ်တွင် DCSD မှလည်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများ COVID-19 စစ်ဆေးမှု နှင့် ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်း အခွင့်အလမ်းများကို ရရှိစေရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေပါသည်။ DeKalb County ကျန်းမာရေးဘုတ်အဖွဲ့ (DCBOH) နှင့် အခြားသော ကျန်းမာရေး လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များတို့၏ အကူအညီဖြင့် DCSD သည် ပြည်နယ်မှ ၎င်း၏ မိတ်ဆက်ခြင်း အစီအစဉ် ချိန်ညှိပြီးကတည်းက 1,704 သောအလုပ်သမားများအား ကာကွယ်ဆေးထိုးပေး ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း ဝမ်းမြောက်စွာ အသိပေးကြေငြာလိုပါသည်။

ခရိုင်အလုပ်သမားများသည် DCSD ၏ အုပ်ချုပ်ရေး နှင့် သင်ကြားပို့ချရေးဆိုင်ရာ ကွန်ပလက်စ် (Administrative and Instructional Complex)၊ St. Phillips AME Church နှင့် Briarcliff ဆေးဆိုင် တို့၌ ကာကွယ်ဆေး ထိုးခြင်းကို လက်ခံရရှိခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကာကွယ်ဆေးထိုးသည့်ကာလ မတ်လ 20 ရက်၊ Administrative and Instructional Complex ၌ သင်တန်းရရှိထားသော DCSD သူနာပြုများသည် အလုပ်သမားများအချို့သို့ ကာကွယ်ဆေး ထိုးပေးခဲ့ပါသည်။

DCSD သည် ကာကွယ်ဆေးထိုးပေးရန်အတွက် DCBOH ၊ Walgreens နှင့် Briarcliff ဆေးဆိုင် တို့နှင့် ဆက်လက် လက်တွဲဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အလုပ်သမားများနှင့် အသက် 16 နှစ်နှင့် ထို့အထက် ကျောင်းသူ၊ သားများအား DCBOH ၊ ဒေသခံ ဆေးဆိုင်များ သို့မဟုတ် မိမိတို့၏ ဆေးဖက်ဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးမှုပေးသူများ တို့မှတစ်ဆင့် ကာကွယ်ဆေးလက်ခံရရှိရန် အခြားသော အခွင့်အလမ်းများ ရှာဖွေရန်လည်း ကျွန်ုပ်တို့ အားပေးတိုက်တွန်းပါသည်။

အပိုဆုကြေးများ

ပြည်နယ် ကျောင်း ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး Richard Wood ၏ ထောက်ခံချက်ဖြစ်သည့် Georgia မှ ဖယ်ဒရယ်အစိုးရ နှိုးဆွ ရန်ပုံငွေကို အသုံးပြုပြီး K-12 ပြည်သူပိုင်ကျောင်းတိုင်းရှိ ဆရာနှင့် အခြားသော ပညာရေး ဝန်ထမ်းများအား တစ်ကြိမ်၊ \$1,000 ဒေါ်လာ အပိုဆုကြေးပေးခြင်း အတွက် ယနေ့ ပြည်နယ် ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့က ယမန်နေ့တွင် အတည်ပြုပေးခဲ့ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ COVID-19 ကပ်ရောဂါကူးစက်မှုကာလအတွင်း မိမိတို့၏ အလုပ်နှင့် အနစ်နာခံ မှုအတွက် ကျေးဇူးတင်သည့်အနေဖြင့် နှင့် အရေးကြီးသော ဤရာထူးများကို ပိုမိုအားကောင်းစွာ လူသစ်စုဆောင်းခြင်းနှင့် ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းထားရှိခြင်းတွင် အားပေးရန်အတွက်မှာ အပိုဆုကြေးအား ဆရာမများ နှင့် ပညာရေး ထောက်ပံ့ ဝန်ထမ်း များသို့ စီစဉ်ပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။

DCSD သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများကို အားပေးကူညီမှုအတွက် ၎င်း၏ အလုပ်သမားများနှင့် မိမိတို့၏ ဆောင်ရွက်မှုများကို တန်ဖိုးထားပါသည်။ အဆိုပါ အပိုဆုကြေးများပေးအပ်ခြင်းမှတစ်ဆင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျေးဇူးတင်အသိအမှတ်ပြု ခြင်းအား ပြသရန် လာမည့်လတွင် စောင့်မျှော်နေပါမည်။

ဒုက္ခသည် အဖွဲ့အစည်းများနှင့် အစည်းအဝေး

ယခင်အပတ်ထဲတွင် DCSD အား ထူးချွန်သော စံနှုန်းအသစ်သို့ ရွှေ့ပြောင်းဆောင်ရွက်သည့် ကျွန်ုပ်တို့၏အမြင်ရူပါရုံကို လေ့လာရန် ကျွန်ုပ်တို့နှင့် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့နှင့် တွေ့ဆုံခဲ့သည့် ဒုက္ခသည် အဖွဲ့အစည်းများ ရှစ်ခု ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ ဤတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသစ်သော အမေရိကန် မိသားစုများအတွက် တာဝန်ထမ်းဆောင်ပေးရန် ထူးခြားသော အသိုင်းအဝိုင်း၏ ထင်မြင်ချက်များ၊ အကြံပြုချက်များ၊ မျှော်လင့်ချက်များ နှင့် လိုအပ်ချက်များကို သိရှိနားလည်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အခွင့်အလမ်းတစ်ခုလည်းဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ပါဝင်သက်ဆိုင်သူများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရိုင်ကျောင်း ထိရောက်စွာ လည်ပတ်မှုအတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်ပါသည်။ ပွင့်လင်းသော ဆက်သွယ်ရေးလမ်းကြောင်းများကို မရှိမဖြစ် လိုအပ်ပါသည်။ ပါဝင်သက်ဆိုင်သူများ၏ ညှိနှိုင်းပါဝင်မှုကို ကြိုဆိုခြင်း နှင့် လက်ခံခြင်းများအား မဖြစ်မနေ ပြုလုပ်သင့်ပါသည်။ အသိုင်းအဝိုင်း၏ ယုံကြည်မှု တစ်ခုတည်းဆောက်ရန် နှင့် ကျောင်းသား အောင်မြင်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကတိကဝတ်တွင်ဝေမျှလုပ်ဆောင်ကြသည့် ပြင်ပ အားပေးထောက်ခံသူများတို့နှင့် ပိုမိုအားကြီးသော မိတ်ဖက်လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်ရှိသော အခြေခံအဆောက်အအုံတစ်ခုဖြစ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုကို ကတိပေးပါသည်။

MOSAIC နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ်

ယခင်အပတ်က သတင်းလွှာထဲ၌ ကျွန်ုပ် ဖော်ပြခဲ့သည့်အတိုင်း လာမည့် နွေရာသီတွင် ကျောင်းသားများအတွက် MOSAIC နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ်ကို DCSD မှ ကမ်းလှမ်းစီစဉ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ MOSAIC နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ်သည် - ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ကျွန်ုပ်တို့ ၏ ဆရာမများ၊ ထို့အပြင် သင်ကြား လေ့လာခဲ့သည့် အကြောင်းအရာ - ပြန်လည်ကုစားခြင်း၊ အရှိန်တိုးမြှင့်စေခြင်း၊ အသိပညာကြွယ်ဝစေခြင်း နှင့် လူမှုရေး စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ လေ့လာသင်ယူမှု တို့မှတစ်ဆင့် ခရိုင်ကျောင်း၏ အချက်အချာကျသော သင်ကြားပို့ချမှုဆိုင်ရာကို အထောက်အကူပေးပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင်မှာ အင်္ဂလိပ်ဘာသာ လေ့လာသူများအပါအဝင်၊ မသန်မစွမ်း ဖြစ်သည့် ကျောင်းသားများ နှင့် ပင်ကိုယ်စွမ်းရည်ရှိသော ကျောင်းသားများ စသည့် လေ့လာသင် ယူသူများအားလုံးကို ထိတွေ့ချိတ်ဆက်မိစေရန် ဖြစ်ပါသည်။

အစီအစဉ်	ဝန်ထုပ်ထုပ်	အစီအစဉ်၏ ဝန်ထုပ်ထုပ်များ	စောစောပိုင်း
အမှတ် ပြန်လည်ရရှိစေခြင်း (FLEX Restore)	8 ^{တန်း} သမားများသည် အထက်တန်း နှင့် 9-12 အတန်းအထိ ဘာသာရပ်များ ကိုသာလျှင် သင်ယူမည်	ဇွန်လ 1 - ဇွန်လ 17	ခရိုင် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့်
အမှတ် ကြိုတင်ရရှိစေခြင်း (FLEX Ahead)	စီနီယာသမားများ	ဇွန်လ 1 - ဇွန်လ 24	ခရိုင် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့်
အထက်တန်းကျောင်း ခရစ်ဒစ် ပြန်လည်ကောင်းမွန်စေခြင်း	8 ^{တန်း} သမားများသည် အထက်တန်း နှင့် 9-12 အတန်းအထိ ဘာသာရပ်များ ကိုသာလျှင် သင်ယူမည်	ဇွန်လ 1 - ဇွန်လ 30 (အမျိုးမျိုးရှိသည်)	ဒေသခံ ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
AP Bridge စခန်း	သည် 9-12 အတန်းအတွက်	ဇူလိုင်လထဲတွင် 1 ပတ်	ဒေသခံ ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
Summer Bridge စခန်း	6 ^{တန်း} နှင့် 9 ^{တန်း} ကျောင်းသားများအား မြှင့်တင်ခြင်း	ဇူလိုင် (အမျိုးမျိုးရှိသည်)	ဒေသခံ ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
အထူး ပညာရေး ESY	အထူး ပညာရေး ကျောင်းသားများ (Pre-K-12)	ဇွန် 7 - ဇူလိုင် 16	ခရိုင် ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
Scholars Academy	သည် 3-8 အတန်းအတွက်	ဇွန် 7 - ဇူလိုင် 16	ဒေသခံ ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
တိတ်ဆိတ်ငြိမ်သက်မှု	သည် 1-6 အတန်းအတွက်	ဇွန်	ခရိုင် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့်
ခေါင်းစဉ် I အသိပညာကြွယ်ဝစေသော အစီအစဉ်များ	အတန်း K-12 Learning Backpacks	ဇူလိုင်	ဒေသခံ ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
စာတတ်မြောက်ရေး စခန်း	အတန်း K-12	ဇွန် 7 - ဇွန် 30	ဒေသခံ ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
My Brother's Keeper	MBK ကျောင်းသားများ	ဇွန် 28 - ဇူလိုင် 2 ရက်၊ 2021	ခရိုင် ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
လေ့ကျောင်း စခန်း	သည် 4-6 အတန်းအတွက်	ဇွန် 21 - ဇူလိုင် 2၊ 2021	ခရိုင် ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
STEM သည် LIT ဖြစ်သည်	သည် 6-8 အတန်းအတွက်	ဇူလိုင် 19 - ဇူလိုင် 29, 2021	ရောနှောလေ့လာခြင်း
CTAE အသိပညာကြွယ်ဝမှု	အမျိုးမျိုးရှိသည်	ဇွန် / ဇူလိုင်	ရောနှောလေ့လာခြင်း
ကျောင်းအိတ် လေ့လာသင်ယူခြင်း (Learning Backpacks) (စာတတ်မြောက်ရေး အသိပညာကြွယ်ဝမှု)	အတန်း Pre-K မှ 2 တန်း	ဇွန် - ဇူလိုင်	နေအိမ်
<p>ခြင်းဆန်ချက် - အသိပညာကြွယ်ဝစေခြင်း၊ ပြန်လည်ကုစားခြင်း၊ ခရစ်ဒစ် ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာစေခြင်း နှင့် အချိန်တိုဖြင့်စေခြင်း အတွက် နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အခွင့်အလမ်းများသည် မကြာသေးမီက ပြည်နယ်၊ ဒေသခံ နှင့် ခရိုင် တို့၏ လမ်းညွှန်ချက်များ အပေါ်တွင် မူတည်ပါသည်။ နေ့စဉ်များ ပြောင်းလဲနိုင်ခြေရှိပါသည်။</p> <p>မှတ်ချက် -</p> <ul style="list-style-type: none"> • မျက်နှာချင်းဆိုင် အစီအစဉ်များကို သီးတောင်းများထဲတွင် ဆရာတစ်ဦးဖြင့်အတူ ကျောင်းသားအချိုးအစား 1:15 ဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ • ရောနှောလေ့လာခြင်း အစီအစဉ်များတွင် မျက်နှာချင်းဆိုင် နှင့် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် အပိုင်းများ ပါဝင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ <p style="text-align: right;">ပြင်ဆင်ခြင်း - မတ်လ 26 ရက်၊ 2021</p>			

မျက်နှာချင်းဆိုင် နှင့် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် ရောနှောလေ့လာခြင်းတစ်ဆင့် ကျောင်းသားများသည် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့်လုပ်ဆောင်သော ဆရာဦးဆောင်သည့် သင်ကြားမှုနှင့် ကျောင်းသားဦးဆောင်မှု သင်ခန်းစာများမှ အကျိုးကျေးဇူးများကို ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသားများသည် မှန်ကန်မှု၊ ထိတွေ့ချိတ်ဆက်မှု နှင့် အဓိပ္ပါယ်ရှိသော အတွေ့အကြုံများနှင့် ထိတွေ့မှု ရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

နွေရာသီ အစီအစဉ်များအတွက် စာရင်းသွင်းမျက်နှာပုံတင်ခြင်း အချက်အလက်များကို လာမည့် ဧပြီလ 19 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် ဖြန့်ချိပေးပါမည်။

2021-2022 ကျောင်းပညာသင်နှစ်

ခရိုင်မှ 2021-2022 ကျောင်းစာသင်နှစ်အတွက် စီမံကိန်းများ ရေးဆွဲနေစဉ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းသားများ၏ ပညာရေး၊ လူမှုရေး၊ စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ နှင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ထည့်သွင်းစဉ်းစားပါသည်။ ကျောင်းသားမှ ထွက်ရှိလာသော အကျိုးရလဒ်အပေါ် ဆက်လက် အာရုံစိုက်ထားပြီး နောက်နှစ်တွင် လူကိုယ်တိုင်ဖြင့် လေ့လာသင်ယူမှု ရွေးချယ်စရာများအတွက် စီစဉ်ရေးဆွဲရန် အရေးကြီးပါသည်။ အလယ်တန်း နှင့် အထက်တန်း ကျောင်းသားများ အတွက် အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် လေ့လာသင်ယူခြင်းကို ရွေးချယ်မှုတစ်ခုအဖြစ် ကမ်းလှမ်းစီစဉ်ပေးရန် FLEX Academy ကျောင်းအား တိုးချဲ့နေပါသည်။ အကယ်၍ မိသားစုအနေဖြင့် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် လေ့လာသင်ယူခြင်းကို ရွေးချယ်ပါက တစ်ပြိုင်တည်း (ဆရာမှ ဦးဆောင်ပြီး သင်ကြားပို့ချမှုအား

တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ခြင်း) နှင့် တစ်ပြိုင်တည်းဖြင့်မဟုတ်သော (ဆရာမှ ဦးဆောင်ပြီး သင်ကြားပို့ချမှုအား အွန်လိုင်းဖြင့် အချိန်အစစ်အမှန် တစ်ချိန်တည်း၌ မဟုတ်သော) လေ့လာသင်ယူမှုများတွင် အပြည့်အဝ ထိတွေ့ပါဝင်နိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ သေချာစေလိုပါသည်။

နောက်နှစ်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ စီမံကိန်းများ ရေးဆွဲနေသည့်အလျောက် သင်၏ ထင်မြင်ချက်များကို ကြားသိရန် ခရိုင်မှ မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးကို လာမည့် ဧပြီလထဲတွင် ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

Kids'-Doc-On-Wheels/ကွင်းဆင်းနေ့

Kids'-Doc-On-Wheels မှ Dr. Lynette Wilson-Phillips နှင့် သူမ၏ အဖွဲ့တို့နှင့် Fairington မူလတန်းကျောင်း၌ ယနေ့ တွေ့ဆုံခဲ့သည့်အတွက် ဝမ်းသာမိပါသည်။ Kids'-Doc-On-Wheels, Inc. ၏ ခံယူထားသည့် အထူးတာဝန်မှာ ကလေးများ၏ အသိုင်းအဝိုင်းများထဲတွင်သာမကဘဲ မိမိတို့၏ အခြေခံ နေ့စဉ် တည်နေရာ-ကျောင်း ထဲတွင် အရည်အသွေးမြင့်ပြီး ဘက်စုံသော ကလေးစောင့်ရှောက်မှု အခွင့်အလမ်းအား တိုးမြှင့်လာရန် သေချာစေရန် ဖြစ်ပါသည်။ Kids'-Doc-On-Wheels အား မိမိတို့၏ မိတ်ဖက်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ မိမိတို့၏ telemedicine မော်ဒယ်လ် သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများအား ကျောင်းထဲတွင် ကျန်းမာစေရန် နှင့် ရှင်သန်မှုအတွက် အသင့်ဖြစ်စေရန် ကူညီပေးပါသည်။

ထို့အပြင် Fairington ၌ အချို့သော အတန်းအပိုင်းများထဲတွင် ပါဝင်ပြီး ကျွန်ုပ် လေ့လာခွင့်ကိုလည်း ရရှိခဲ့ပါသည်။ ကျောင်းသားများ နှင့် ဆရာမများ တို့၏ ထိတွေ့ချိတ်ဆက်ပုံကို တွေ့ရှိရသဖြင့် အားရဝမ်းသာ ပါသည်။ ဤအဆောက်အအုံသို့ ကျွန်ုပ်အား ကြိုဆိုလက်ခံသည့် ကျောင်းအုပ်ကြီး Dr. Walter Burke အား ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ သည့်အပြင် ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်သူ ဌာနမှူး Dr. Triscilla Weaver အားလည်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများသို့ သူမ၏ ကတိပြုဆောင်ရွက်မှုအတွက် ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။

သင့်ကိုယ်သင်အား နှင့် အခြားသောသူများအား တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ဆက်လက်ပြီး ကျေးဇူးပြု၍ ဂရုစိုက်ပါ။

ကျိုးနွံစွာဖြင့်

Mrs. Cheryl Watson-Harris